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ZÁPISNICA 

z rokovania Komisie životného prostredia, dopravy, investícií a územného plánovania 

konaného dňa 12.10.2021 o 16:00 online formou videokonferencie v súlade s článkom 

9 Rokovacieho poriadku komisií Mestského zastupiteľstva v Trenčíne 

 
Prítomní:  

Martin Barčák (predseda komisie)  

Mgr. Miloslav Baco (poslanec) 

RNDr. Svorad Harcek, PhD. (poslanec) 

Mgr. Ing. Josef Kolář (poslanec)   

Mgr. Richard Medal (poslanec) 

Ing. Marián Michalík (odborník komisie)  

Mgr. Sylva Mertanová (odborníčka komisie) 

 

Neprítomný: 

Ing. František Matečný (odborník komisie) 

 

Garanti komisie:  

Ing. arch. Adriana Mlynčeková, PhD., Útvar územného plánovania 

Ing. Viera Gugová, Útvar stavebný a životného prostredia 

 

Hostia: 

Ing. Iveta Marčeková 

Ing. Róbert Hartmann, ÚM 

 

Program:  

1. Otvorenie a schválenie programu. 

2. Informácia o zmene Prevádzkového poriadku zóny s plateným státím. 

3. Rôzne. 

4. Záver. 

 

Dnešné zasadnutie komisie otvoril jej predseda p. Barčák a požiadal Ing. Marčekovú o informácie 

k bodu 2 – Zmena prevádzkového poriadku zóny s plateným státím, a to nasledovne:  

 

Bod č. 2. Informácia o zmene Prevádzkového poriadku zóny s plateným státím. 

 

Ing. Marčeková – uviedla, že v križovatke pod Halalovkou je dosť neplatičov, preto tam zavádzame 

úsek s akoukoľvek kartou, na Saratovskej ul. v otoči mali požiadavky, že je málo dlhodobých parkovísk, 

t.j. v otoči zavádzame viac dlhodobého parkovanie, ďalšie je potom na Súdnej ulici, chceme zvýhodniť 

domácich abonentov. Zmena by mala platiť od polovice októbra, oznamy dáme všetkým, ktorých sa to 

týka.  

P. Barčák – ak sa nikto nehlási, berieme ako komisia na vedomie.  

 

Bod č. 3. Rôzne 

Ing. Michalík – chcel poukázať na to, že v r. 2016 schválila cyklokomisia trasu, ktorá má ísť od starého 

cest. mostu až po Piešťanskú, pod hrádzou, teraz sa chce spýtať, že prečo sa táto trasa zmenila, prečo 

to ide po hrádzi.... 

Mgr. Medal – hlási sa, chce k tomu niečo povedať. To je asi téma na cyklokomisiu, osobne si nevie 

predstaviť, ako inak by mala táto cyklotrasa viesť, než je naplánovaná.... 

Ing. Michalík – ona by mala ísť dole, je tam frekvencia chodcov aj cyklistov 

Ing. Hartmann – cyklotrasa ide po vrchu preto, lebo dole by mohla ísť  jedine po vode, ale nevie si 

predstaviť, že by sme teraz menili niečo, čo je rozostavané, cyklotrasa sa hore rieši preto, lebo dole sa 

viesť jednoducho nedá..... 

p. Barčák – toto si určite nedovolíme nikto, má pocit, že chodcov tam ubúda, je to záväzok na 10 rokov. 

Môžeme to vylepšovať, zamyslieť sa nad chodníkom na päte hrádze, resp. pod hrádzou.... napadá ho 
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teraz len takéto riešenie. Záleží aj od toho, ako je projektovaná rekonštrukcia starého cestného 

mostu.,... 

Mgr. Medal – nebude to jediný úsek, kedy budú musieť zdieľať cyklisti aj chodci jednu trasu, v Trenčíne 

sme na toto odkázaní, musíme vedieť spolu koexistovať, podobný problém nastane napríklad pri 

Riviére, vážska cyklomagistrála tiež má len svoje parametre, Jednoducho musíme byť vzájomne 

ohľaduplní.... 

Ing. Hartmann – súhlasí s pánom  Medalom, musíme sa naučiť priestor spolu zdieľať, šírka chodníka 

na hrádzi má 2m, a rozšíri sa na 3m, viac sa nedá, čo sa týka úseku od starého cestného mosta po ul. 

cca Piešťanská, stále sa riešia aj konania. V určitom mieste jednoducho musíme spolu priestor 

zdieľať.... 

Ing. Michalík – ak je to takto, nemá čo k tomu dodať, nevie, či to pomôže, ak sa hrádza rozšíri na 3m, 

možno nejaké zábrany pre chodcov.... 

Ing. Hartmann  - okrem rozšírenia chodníka na hrádzi robíme aj úpravy zjazdov, my tie dnešné 

rozširujeme, tým, že sa tam aj prisýpa, je tam oporný múr, a nie je tam miesto, kde by sme mohli mať 

samostatný chodník pre peších.... 

p. Barčák – vidí to aj na doriešenie vo výbore mestskej časti, prípadne na doriešenie aj v cyklokomisii... 

ale to čo hovorí pán Medal, je jednoducho návod – tolerancia a zdieľanie....chce sa spýtať ešte na 

zaplavovaný chodník na Východnej ul.... 

Ing. Michalík – súvisí to si zaplavovaním Východnej ul. tam sa vždy voda nahromadí... skôr by riešil 

zaplavovanie ulice ako celku.... 

p. Barčák – vyjadril sa k tomu aj viceprimátor Forgáč, necíti sa v tomto odborník, a pán Forgáč hovoril, 

že toto bude riešiť VMČ 

RNDr. Harcek – viackrát sa toto riešilo, aj na úrovni okresného úradu, je nutné to komplexne riešiť, 

a problém je oveľa širší.... nie je to terajší problém, ale dlhodobejší. Ukazuje sa to aj ako súvis s novou 

výstavbou 

Ing. Hartmann – na Východnej sa začali riešiť chodníky, stavali sa koncom 80-tych rokov, stúpol nám 

okolitý terén.... VMČ začal opravovať existujúci chodník tým, že sa dá nový asfalt, a chodník sa dvihne.... 

príde rad aj na tento úsek... bolo niekoľko rokovaní aj s poľnohospodármi, riešilo sa to aj 

s vodohospodármi, nechcú dovoliť, aby im voda stekala do pôvodného potoka, teraz voda steká po 

Východnej do jedného miesta a pokiaľ sa všetci nedohodnú, je to neriešiteľný problém..... Juh je celý 

sprašovitý..... 

Ing. arch. Mlynčeková, PhD. – len chcela potvrdiť, že k tomuto problému bolo niekoľko sedení, 

naposledy s okresným úradom, zastrešila ho kolegyňa zo ŽP, je to širší problém, ktorý sa snažíme 

vyriešiť v rámci ÚPN a dostať do ÚPN primerane opatrenia, ktoré vieme urobiť, robíme hydrogeologický 

posudok vo vzťahu k Stradaklu, máme v ÚPN povolené plochy na výstavbu a snažíme sa to riešiť 

primerane každý svojou časťou a zaoberáme sa tým aj my na útvare.... 

Mgr. Medal – nevie, či môžeme začať aj ďalšiu tému.... 

p. Barčák – skúsme ukončiť debatu tak, že pokračuje VMČ Juh... 

Mgr. Medal – chce sa spýtať k problematike mlatového chodníka v Čerešňovom sade, akým spôsobom 

sa bude tento problém riešiť, či sa zvolí prípadne iná forma chodníka, na to by chcel dostať nejakú 

kvalifikovanú odpoveď. Druhá vec je v átriu – je tam vodný prvok, ktorý preteká, je tam okolo dosť vody, 

ale pod tým vodným prvkom vznikla bačorina, sú tam ležadlá, je to tam celé zamočené, stojí tam blato 

s vodou, chce sa spýtať, či si to niekto všimol, alebo to niekto riešil tento problém. Chce vedieť teda 

nejaký návrh riešenia.....Nadviazal by rád aj na debatu na používanie pesticídov na zničenie lucerny. 

Rád by vyzval na nejakú verejnú diskusiu, aby sa skúsili zriadiť aspoň nejaké zóny bez pesticídov..... 

Vie, že sa o tejto filozofii uvažovalo niekedy, bol by rád, keby sme sa nad tým zamysleli, či je to vhodné, 

a ak áno, tak kde napríklad, rád sa tejto debaty zúčastní....on ako poslanec to nemôže celkom iniciovať 

a bude rád, ak sa tejto témy niekto chopí....  

Chce sa tiež spýtať, či sa už pripravuje rozpočet na budúci rok, mali by sme sa ako komisia o tom baviť. 

Chce poprosiť 3 veci – 3.etapa nozdrkovského chodníka, štiepkovač pre MHSL, a chce upozorniť na 

zdevastované chodníky na ul. 1.mája pri gymnáziu, čo je pešia zóna... nejde len o chodník, ale sú tam 

aj asfaltom zaliate stromy.....  

p. Barčák – pridá sa k prosbe ohľadom štiepkovača, vie aj o ktorom chodníku sa hovorí, je to tak, že je 

v hroznom stave, pokiaľ ide o chémiu, nevie, či sa v dohľadnej dobe bude možné stretnúť inak ako 

online... ak to bude špeciálnym bodom programu, vieme takúto debatu zorganizovať a rád sa k tomu 

pridá.... 

Mgr. Mertanová – chce tiež podporiť požiadavku na bezpesticídového ošetrenia, pohybujú sa tam aj 

deti, domáce zvieratá, na takýchto trávnikoch.....  
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p. Barčák – určite budeme mať odpovede na otázky, ak sa nikto nehlási, ďakuje za účasť.  

 

 

Zapísala:  

Ing. arch. Adriana Mlynčeková, PhD., garant komisie 

V Trenčíne dňa 22. 10. 2021 

 

 

                  Martin Barčák 
         predseda komisie 


